
Verweefcoach 
komt naar 
Kuurne
Merkte u ook al op dat er een aantal 
commerciële panden leegstaan in onze 
gemeente? N-VA Kuurne wil daaraan 
iets doen. Daarom is er een samen- 
werking tussen onze gemeente en  
de verweefcoach van Leiedal nodig. 

Leiedal? Wat is dat nu weer?
Leiedal is de interlokale vereniging voor streekontwikkeling in Zuid-West-Vlaanderen. Die vereniging wil Kuurne helpen  
uitbouwen tot een aantrekkelijke streek voor handelaars.

Wat doet een verweefcoach?
Een verweefcoach vraagt aan de eigenaars van leegstaande commerciële panden of zij interesse hebben om hun pand tijdelijk  
te verhuren. Dat kan zijn aan starters, jonge ondernemers of mensen in bijberoep die hun product in de etalage willen zetten.  
Kortom, aan ondernemers die nog geen pand willen huren, maar wel willen investeren in de zichtbaarheid van hun merk of  
product. Een win-winsituatie voor zowel de eigenaar als de ondernemer. Maar ook voor de gemeente, want op die manier  
wordt leegstand ingevuld door dynamisch ondernemen.

Bram Deloof: “Kuurne heeft nood aan een verweefcoach.”

Kuurne feest, Kuurne leeft
Negenhonderd jaar Kuurne
2023 wordt een bijzonder feestjaar: negen-
honderd jaar Kuurne.Talrijke verenigingen 
steken hun schouders onder een initiatief 
om dat samen met het gemeentebestuur  
en alle Kuurnenaren te vieren. Feest u mee?

Kuurne-Brussel-Kuurne
Ze zin doa! Zaterdag en zondag genoten  
we van het superkoersfeest Kuurne- 
Brussel-Kuurne, dat Kuurne op de  
kaart zet. Een sterk team en tientallen  
vrijwilligers zorgden voor de goede  
organisatie ervan. Gewoon top.

Dank aan onze vrijwilligers
Vrijwilligers zijn ook te vinden in onze  
vele verenigingen. Honderden mensen  
zetten zich in voor sport, cultuur, jeugd- 
bewegingen en nog andere hobby’s.  
Ook daarin zijn we sterk.

Centrumwerken verlopen vlot
Het centrum van Kuurne had nood aan 
vernieuwing. En dat krijgt het. Ons centrum 
wordt aantrekkelijk, leefbaar en vlot bereik-
baar. Natuurlijk hebben we daarbij aandacht 
voor extra beleving en groene accenten. 
Krijgt u ook al goesting in de toekomst?  
Wij wel. En heel wat handelaars ook,  

want we krijgen er nieuwe handelszaken  
bij. U merkt het. Er is duidelijk interesse. 
Ook dankzij het merk ‘Kuurne leeft’.

De lente is er
Jan De Wilde zong het al: “Daar is de lente! 
Daar is de zon!” Heeft u ook zo’n zin in die 
mooie lentedagen? Een periode van groei en 
bloei, nieuwe uitda-
gingen en kansen.

Johan Bossuyt
Voorzitter N-VA 
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Sociale huisvestingsmaatschappij Eigen Gift  
Eigen Hulp investeert in 150 zonnepanelen
 
Energie. Dat die alsmaar duurder wordt, hoeven we u niet te vertellen. De woningen in Vlaanderen moeten steeds milieu- 
vriendelijker gebouwd worden. Eigen Gift Eigen Hulp plaatste 150 zonnepanelen op haar eigen gebouwen: Andries,  
De Zwingel, De Brakel, De Repel en De Slijter. Zo zet de Kuurnse huisvestingsmaatschappij in op hernieuwbare energie.  
Voor de brede samenleving en haar bewoners.

Uw droomjob op Bedrijvenpark Kortrijk-Noord?
De burgemeester, de parkmanager en onze schepen van Lokale Economie Bram Deloof bezochten enkele bedrijven op  
Bedrijvenpark Kortrijk-Noord voor u. “Een aanrader”, zegt Bram Deloof. “Er is een mooie verwevenheid tussen het  
Bedrijvenpark, onze gemeente en onze lokale detailhandel. Niets dan troeven en die mogen we zeker uitspelen.”

Bram Deloof: “Wonen en Werken in Kuurne. Wie droomt  
daar niet van. U verliest geen tijd door files, want u kan met  
de fiets komen. U kan werken in een bedrijf dat lokaal en  
internationaal bekend is om haar uitstekende producten en 
service. U werkt dicht bij huis, waardoor u ’s avonds meer  
vrije tijd hebt om iets leuks te doen met het gezin. U merkt het, 
ons Bedrijvenpark is een troef voor de Kuurnenaren. Toch zien 
veel mensen het potentieel van het Bedrijvenpark nog niet. 
Maar wist u al dat er de laatste jaren veel aan veranderd is?  
De mobiliteit is verbeterd, de omgeving is groener, bedrijven 
zijn uitgebreid, er zijn bedrijven bijgekomen. Ga zeker eens  
ter plaatse kijken of surf naar de websites van de bedrijven. 
Vergeet niet de pagina met vacatures te bekijken. Misschien 
staat uw droomjob ertussen.”

Voorzitter Eigen Gift Eigen Hulp Jeroen Dujardin:  
“We investeren in 150 zonnepanelen.”

Bedrijvenpark Kortrijk-Noord, 
dat is werken dicht bij huis.

Waarom vindt Eigen Gift Eigen Hulp zonnepanelen zo belangrijk?
Jeroen Dujardin: “Onze huisvestingsmaatschappij wil bijdragen aan  
een beter klimaat en de strijd met energiearmoede aangaan. In een eerste 
fase voorzien de zonnepanelen de gemeenschappelijke delen van het  
patrimonium van energie. Het teveel aan energie wordt teruggebracht 
in het net en verkocht op de energiemarkt. Vandaag bestaat er nog geen 
vorm van energiedelen, maar het is wel de bedoeling om de geldelijke 
opbrengst van de zonne-energie te verdelen onder de huurders die niet 
kunnen genieten van zonnepanelen.”

Wat zal de huurder zelf concreet merken van die omschakeling 
naar zonne-energie?
Jeroen Dujardin: “De huurder krijgt wat financiële ademruimte door  
een lagere energiekost, waardoor hij kan voorzien in andere levens- 
behoeften. Zo gaat de huisvestingsmaatschappij de strijd aan tegen  
armoede. De zonnepanelen maken de sociale woningbouw duurzamer  
in Kuurne. Dat heeft natuurlijk een positieve invloed op de verduur- 
zaming in Vlaanderen in het algemeen. Twee vliegen in een klap dus.”

Staan er nog verduurzamingsmaatregelen op het programma?
Jeroen Dujardin: “De plaatsing van de zonnepanelen op de bestaande 
gebouwen is nog maar het begin. Ook de nieuwbouwprojecten zullen 
zonnepanelen krijgen. Denk aan de Vlastuin en het vervangingsbouw-
project Spijker & Schardauw. Maar ook Ter Groenen Boomgaard krijgt 
zonnepanelen.”

kuurne@n-va.be
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Food Act 13 haalt  
in één jaar tijd meer 
dan 500 ton verse 
voeding op
Kent u Food Act 13? De 28 leerwerknemers van 
het regionale voedseldistributieplatform van W13 
haalden maar liefst 512 ton verse voeding op in 
2022. Dat is ruim 100 ton meer dan in 2021.

De 28 leerwerknemers doen mee aan een tewerkstellingsproject dat hun de mogelijkheid biedt om over te stappen naar de gewone 
arbeidsmarkt. Die tewerkstelling is niet te onderschatten: ze werken met verse producten. Die producten hebben natuurlijk maar een 
beperkte houdbaarheidsdatum en moeten snel en correct verhandeld worden.

Food Act 13 zorgt voor gezonde voeding voor heel wat mensen, tewerkstelling en minder afval. Dat is zonder twijfel een winst voor 
Kuurne en onze gehele regio.

28 leerwerknemers van Food Act 13 halen 512 ton voedsel op.

Dag Gerda, vertel eens iets over jezelf.
Gerda: “Ik ben Gerda Declercq, 64 jaar en afkomstig uit  
Otegem. Samen met mijn man Jean-Marie Claus woon ik  
al 44 jaar in Kuurne. We hebben twee zonen, een dochter  
en drie kleinkinderen. Ik werkte vroeger als bediende bij  
een expeditiebedrijf en later als administratief medewerkster  
bij de Rijzende Ster. Sinds ik met pensioen ben gegaan,  
houd ik me vooral bezig met het huishouden en de zorg  
voor mijn kleinkinderen.”

Gerda, wat zijn je dagelijkse bezigheden, interesses en hobby's?
Gerda: “Ik ben lid van de beheerraad van onze bibliotheek. 
Daarnaast neem ik deel aan culturele activiteiten. Sociaal 
contact is belangrijk voor mij: ik spreek al eens af met  
vrienden en ben graag onder de mensen.”

Waarom koos je voor de N-VA en hoe kwam je bij N-VA-
afdeling Kuurne terecht ?
Gerda: “Via Julius Coucke kwamen mijn man en ik in contact 
met de vroegere Volksunie. Mijn man ging in het bestuur en 
ikzelf organiseerde samen met de Vlaamse vrouwen allerlei 
activiteiten. De keuze voor de N-VA was snel gemaakt, want 
de Vlaamse identiteit zit in mijn DNA.”

Welke realisaties van het huidige gemeentebestuur vind jij de 
mooiste?
Gerda: “De realisatie van de nieuwe school is een prachtige 
zaak. Ook de heraanleg van wat wij de ‘tramstatie’ noemen 
zal heel mooi zijn. Ten slotte ben ik erg blij met de  
vernieuwing van het marktplein, maar daarop moeten  
we nog eventjes wachten.”

Is er een specifieke plaats in Kuurne die je verkiest ?
Gerda: “Het sportpark is erg aangenaam. De jeugd kan 
er ravotten en samenkomen, wat een gezellige drukte 
geeft. Ook het dienstencentrum in de Groene Boom-
gaard is leuk en bovendien nuttig. De iets ouderen 
kunnen er deelnemen aan allerlei activiteiten.”

Zijn er bepaalde activiteiten die je in Kuurne mist?
Gerda: “Er is al veel te doen in Kuurne, maar misschien 
moeten we meer kijken naar de rijke geschiedenis  
van onze gemeente en die meer in de verf zetten.  
De festiviteiten rond negenhonderd jaar Kuurne zijn 
daar de ideale gelegenheid voor. Heel wat historische 
gebouwen in onze gemeente verdienen meer aandacht.”

www.n-va.be/kuurne
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


